# 為世界、我們國家及社區的需要:

- 為以色列和加沙的和平以及結束暴力和動亂,及所有無辜人民的生命安全祈禱。
- 俄烏戰爭持續,求神保護和憐憫烏克蘭的人民。
- 為受地震、山火和洪水等自然災害影響的地區禱告,求神安慰受影響的居民,保守他們的安全,並能盡快恢復家園。
- 為我們的政府和領袖祈禱,讓他們以正直和榮耀神的價值觀領導我們的國家。

### 為宣道總會及國際工作者:

- 為2024年1月在墨爾本舉行的宣道總會週年會議禱告。
- 讚美主!Gary 和 Jayne 全家能夠一起重返亞洲,求神保護及供應,給他們事工機會。
- 日本的 0oi 牧師一家 -求神賜力量和希望給他們向日本未得之民 傳福音這巨大的任務。

### 為教會的需要:

- 為長執會及教會領袖禱告,讓他們領導教會及於教會的合一、方向和靈命成長的決策上給予他們智慧和帶領。
- 求神帶領及賜智慧給教會聘請英語堂牧者。
- 為本週六聖誕頌歌的籌備工作祈禱,願詩歌和分享能觸動每位出席 者的心,提醒我們聖誕節的真正意義。
- 為兒童主日學的老師和侍奉人員付出時間和精力來培育我們的孩子 讚美主,願神的愛與恩典在孩子們的心中紮根。為12月10日至1 月28日兒童主日學假期活動禱告。
- 讚美主!讓敬拜小組每週忠心地帶領會眾詩歌敬拜,求神繼續恩膏 他們,願我們的敬拜榮耀主。
- 為 Tony 張家安執事和 Reverb 英語少年團的領袖籌劃 2024 年的團契活動禱告,願聖靈帶領和引導他們創造一個環境,讓年輕人可以喜樂地敬拜主,深入研讀神的話語,並在生活的挑戰中互相支持。
- 求神帶領我們接待新移民加入宣信堂,並幫助他們在墨爾本安頓下來。
- 求神興起新的小組領袖,盼望更多會眾加入小組,在基督裡分享生命和成長。
- 求神賜智慧和引領教會的裝修工程。

## Prayer Items

## Pray for the needs of the world, our country and our community

- Pray for peace and an end to the violence and unrest in Israel and Gaza. Pray for the safety and well-being of all the innocent people affected.
- Pray for God's protection and mercy upon the people in Ukraine as the war between Russia and Ukraine continues.
- Pray for regions affected by natural disasters like earthquakes, wildfires and floods. Pray for the safety, recovery, and comfort of those impacted.
- Pray for our Government and leaders that they will lead our country with integrity and God honouring values.

### Pray for C&MA and our International Worker

- Pray for the preparation of the C&MA General Council Meeting in Melbourne in January 2024.
- Praise God that Gary and Jayne and the whole family were able to return to Asia together. Pray for God's protection, provision and ministry opportunities.
- Pray for the Ooi family in Japan. Pray for God's strength and hope as they face the enormous task to reach the unreached in Japan.

#### Pray for the needs of our Church

- Pray for God's wisdom and guidance upon the CB and church leaders as they lead and make decisions that impact the unity, direction and spiritual growth of our church.
- Pray for God's guidance and discernment for the search of a new English Pastor.
- Pray for the preparation of the Carols by Candlelight this Saturday. May the
  carols and sharing touch the hearts of everyone who will be attending and
  remind us of the true meaning of Christmas.
- Praise God for the CSS teachers and volunteers who have devoted their time and efforts to nurture our children. May God's love and grace take root deep within the hearts of all the children. Pray also for the CSS Summer holiday program during the Sunday Services from 10/12 to 28/1/2024.
- Praise God for our worship team that faithfully in leading us in worship week after week. Pray for God's continue anointing upon them and may our worships bring glory to our Lord.
- Pray for Tony and the Reverb leadership team as they plan for the Fellowship in 2024. May the Holy Spirit lead and guide them to create an environment where the youth can worship with joy, dive deep into God's Word, and find support among each other through life's challenges.
- Pray for God's guidance as we reach out to new migrants into our church community and help them to settle in Melbourne.
- Pray God would raise up new leaders for small groups and more people will join a group to share life and grow in Christ.
- Pray for God's guidance and provision for our church renovation.